
Referat styremøte FAU Bispehaugen
Tid: Tirsdag 9. januar 2024 kl 18.00 - 20.00
Sted: Bispehaugen skole, lærerværelset
Deltagere: FAU-styret. (Hovedvalgt spør vara ved forfall. Vara kan møte ved ønske om å
holde seg orientert.) FAU-leder fra forrige år og eventuelt andre representanter.
Kommende møtedatoer: ?
Tilstede (trinn): 1. trinn: Gunn Ingeborg Stø, 2. trinn: Elling Hermstad 3. trinn: Camilla
Røtne, 4. trinn: Camilla Persson, 5. trinn: Merethe Skjelfjord Kristiansen, 6. trinn: Ingrid
Synnøve Østvang, 7. trinn: Torstein Dybdahl

Saksliste

Nye saker nummereres fortløpende. Gamle saker som har en historikk fra tidligere, beholder
sine saksnumre.

● Valg av referent: Camilla R
● Godkjenning av møteinnkallelse

01.24 Runde rundt bordet
1. trinn
God stemning
2. trinn
Lite å melde, godt tegn
3. trinn
Virker som det går greit på trinnet
4. trinn
Liten konflikt på trinnet
5. trinn
Pågående sak med trinnmiljø
To elever har slutta og begynt på andre skoler.
6. trinn
Jobber med strategier mot mobbing og ekskludering
7. trinn
Pågående sak om klassemiljø som har pågått over år
Trusler om vold

02.24 Trafikkaksjon
Vellykket aksjon, men litt vanskelig å rekruttere nok foreldre.

Erfaringer/tips til neste år:
- Trafikkaksjon har fast dato, (mandag til onsdag uke 47).

Oppgaven med å koordinere trafikkaksjonen bør derfor fordeles
på første møte i FAU/årsmøtet

- Skolens foreldre bør varsles om dato tidligere, noe som kanskje
kan føre til at det er lettere å rekruttere noen flere foreldre

- Bestill reflekser fra Trygg trafikk eller andre i god tid før
Refleksdagen (tredje torsdag i oktober hvert år)

- Man kan ta med barna på aksjonen
- Det kan godt lages noen flere skilt før neste aksjon

Camilla R oppdaterer erfaringsnotat om trafikkaksjonen



03.24 Juletrefest

Årets juletrefest blir søndag 21. januar.
Trinnkontaktene som arrangerer, kan vurdere å slå sammen
juletrefesten for alle trinnene som i fjor, hvis det ikke er nok påmeldte
til å ha to fester.
Juletrefesten er et viktig møtepunkt for foreldre på skolen.

Vi kom også inn på Julelystenninga som hadde lite oppmøte i år. FAU
anbefaler at man ved neste års julelystenning forsøksvis endrer
tidspunkt for lystenninga til 16.30, så barn og foreldre kan møte opp
på vei hjem fra SFO/jobb.

04.24 Sak: Diskusjon om “Informasjon om skolens reglement” som kom
rett før jul 2023.

Mottakelsen av denne utsendelsen varierte i foreldregruppa. Foreldre på
1.-3. trinn er generelt ukjent med problematikken, og var derfor noe
uforstående til bakgrunn og behovet for en melding som kom med
umiddelbar iverksettelse og presisering av regler. For enkelte fremsto
meldingen derfor som unødvendig streng, og ikke alle forsto behovet for
en så «streng» melding.

Rektor forklarer bakgrunn for utsendelsen:
Det har vært et økende problem med elevgrupper som utfordrer skolens
reglement (se epost sendt: 12.12.2023)
Dette gjelder primært 5.-7. trinn, men sendt ut til alle.
Rektor tok saken opp i lærermøtet og med SFO. 5.-7. må følge reglene.
Dette er ikke et spesielt problem for Bispehaugen, men et generelt
problem på skoler for tiden.

FAU konkluderer med at tydelig kommunikasjon er bra, men at skolen har
et forbedringspotensial på «tydelig» og ikke minst leservennlig
kommunikasjon.

Diskusjon, ulike tema og spørsmål i tilknytning til saken:

- Kunne det vært sendt ut ulik info til småtrinnet og mellomtrinnet?
- Hvorfor blir det alltid utfordringer på /fra 5. trinn?
- Hvilke tiltak blir gjort? Kan noe mer om hva som blir gjort på

gruppenivå kommuniseres?
- Hva kan foreldre gjøre?
- Treffpunkt for foreldre?
- Gjøre treffpunktene vi har mer attraktive?
- Vennegrupper
- Trinnkontakt spredd utover trinnet – erfaring fra 4. trinn. Altså

trinnkontaktoppgaven er alle foreldres oppgave sammen.
- Fellesbursdager (kvartalsbursdag)
- Skolen burde sende ut invitasjon om allidrett til barnehagene

(førskolebarna). Dette er med på å skape godt trinnmiljø fra start
- Kan/bør FAU i samarbeid med skolen utarbeide en «Sånn gjør vi

det på Bispehaugen»? (uten formaninger, men med råd og tips)

Møllenbergprosjektet har møte på skolen 15. januar. Skolen ligger på



Møllenberg, og alle barn og foreldre ved Bispehaugen skole har i så måte
tilknytning til Møllenberg. Dette prosjektet kan forhåpentligvis bidra til
mange positive ting for skole og nærmiljø, og foreldre ved skolen bør
orientere seg og om mulig bidra i prosjektet.

05.24 Oppsummering møte med rektor før jul
- Brukerråd

Skolen må ha et Brukerråd. Dette har ikke vært fulgt opp i den
senere tid.
Rektor skal kalle inn til to Brukerråd i løpet av våren 2024, og det
skal være to møter per semester i Bispehaugen skoles Brukerråd.

- Måking rundt skolen
Snøhaug rett utenfor skolen. Dårlig sikt gir dårlig trafikksikkerhet.
Rektor er på saken.

- Rektor informerer om bruken av skjerm på de ulike trinnene:
Skolen kommer til å ha fokus på dette framover. Det har sklidd ut,
og det skal være mindre bruk av skjerm.

06.24 Kapasitetsproblemer ved Rosenborg Skole
Orientering

Muntlig orientering.
Ny skole på smelteverkstomta blir fremskyndet. Det blir «vanlig» skole
på Rosenborg i årene framover også for nye trinn, altså det blir ikke
brakker eller flytting av enkelttrinn i påvente av ny skole som vil bedre
kapasitetsutfordringene på Rosenborg skole.

07.24 Eventuelt
Spørsmål om Trivselslederkortet som trivselslederne får. Det er knyttet
en del rabatter til kortet, og kommersiell aktør står bak. Er det ok? Gir
rabattene kjøpepress?

Rektor tar en titt på ordningen.

Generelt

Inviter rektor til møter. Legg ut møtereferater fortløpende, og helst før neste møte. Legg
gjerne ut forhåndsvarsel av styremøter på FAUs og trinnenes Facebook-sider for å åpne
for innspill.


